
GENERAL AGREEMENT ACCORD GENERAL SUR 
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TRADE ET LE COMMERCE 28 juiy 1969 

ARTICLE XXVIII ;1 NEGOTIATIONS' - 1969 

Schedule XVIII - South Africa 

The following communication has been received from the permanent representative 
•'of South Africa: 

"I have the honour to refer to document SECRET/170 of 7 October 1966, 
and to inform you that the South African Government wishes to re-notify 
under the provisions of paragraph 1 of Article XXVIII, the items contained 
in the annex to the above-mentioned document in so far as the bilateral 
negotiations for their withdrawal or modification have not yet been 
completed." 

C 

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII;1 - 1969 

Liste XVIII - Afrique du Sud 

Le représentant permanent de l'Afrique du Sud a fait parvenir au secrétariat 
la communication suivante: 

"J'ai l'honneur de me référer au document SECRET/170 du 7 octobre 1966 
et de porter à votre connaissance que le gouvernement de l'Afrique du Sud 
notifie de nouveau, conformément aux dispositions du paragraphe 1 de 
l'article XXVIII^ les concessions reprises dans l'annexe au document 
susmentionné, pour autant que les négociations bilatéralos ongagées on vue 
de lour retrait ou de lour modification ne sont pas oncore achovéos." 


